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Pan
Sławomir Matczak
Radny
Rady Miasta Kalisza

                                                  
Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie postawienia wiaty przystankowej
zlokalizowanym  przy  ulicy  Godebskiego  informuję,  że  z  wnioskiem  takim  już
wcześniej wystąpiła Rada Osiedla Majków i było to przedmiotem analizy Wydziału
Komunikacji.

Zadanie  to  zostało  umieszczone  w  planach  inwestycyjnych  na  2025  rok
i wiata zostanie zamontowana do 15 lipca br. 

        Łączę wyrazy szacunku 
w z. Prezydenta Miasta Kalisza

/…/
       Grzegorz Kulawinek
Wiceprezydent Miasta Kalisza



 

Kalisz, dnia 14.04.2025] 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

Krystian Kinastowski Prezydent Miasta Kalisza] 

 

Na podstawie art. 24 ustawy z 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym, składam interpelację 

dotyczącą potrzeby postawienia wiaty przystankowej na przystanku autobusowym zlokalizowanym 

na ulicy Godebskiego ( pętla ) w Kaliszu. 

W związku z licznymi sygnałami od mieszkańców korzystających z komunikacji miejskiej, zwracam 

uwagę na brak odpowiedniego zadaszenia na wspomnianym przystanku. Problem ten szczególnie 

dotyka osób starszych, rodziców z dziećmi oraz pasażerów zmuszonych do oczekiwania na autobus w 

niekorzystnych warunkach atmosferycznych, takich jak deszcz, śnieg czy intensywne nasłonecznienie. 

Wiata przystankowa nie tylko poprawi komfort pasażerów, ale również przyczyni się do podniesienia 

estetyki przestrzeni miejskiej oraz promowania komunikacji zbiorowej jako wygodnej i przyjaznej 

alternatywy dla transportu indywidualnego. 

W związku z powyższym zwracam się z uprzejmą prośbą o: 

 1. Przeprowadzenie analizy możliwości postawienia wiaty przystankowej na ulicy 

Godebskiego ( pętla) uwzględniając potrzeby mieszkańców oraz dostępność środków w budżecie 

miasta. 

 2. Informację, czy taki projekt znajduje się w planach inwestycyjnych miasta, a jeśli nie, 

to czy istnieje możliwość jego uwzględnienia w najbliższym czasie 

Z góry dziękuję za podjęcie działań w tej sprawie. Jestem przekonany, że taka inwestycja spotka się z 

pozytywnym odbiorem społecznym i przyczyni się do poprawy jakości życia mieszkańców Kalisza. 

 

Z poważaniem, 

Sławomir Matczak  

Radny Rady Miasta Kalisza 

 




